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ZAPISNIK

5 4. siednice Povierenstva za osiguravanie i unapredivanie kvalitete u akademskoi

2016.12017. odriane 24. svibnja 2017. u sobi br.46 s poietkom u 12,15 sati

NA.ZOdNI:
t. doc. dr. sc. Ljubica Matek, predsjednica, predstavnica nastavnika

2. doc. dr. sc. Ivana Jozic, predstavnica nastavnika

3. doc. dr. sc. Sanja Jukii, predstavnica nastavnika

4. dr. sc. Vesna Radidevic, predstavnica administrativnog osoblja

5. Hrvoje Potlimbrzovi6, predstavnik asistenata

6. Martina Ivanko, predstavnica studenata

7. Alen ZuSkii, predstavnik studenata

NENAZOENI:
l. doc. dr. sc. Dragica Dragun, predstavnica nastavnika (ispridana, Erasmus)

2. dr. sc. Sanja Spanja, poslijedoktorandica, predstavnica asistenata

3. dr. sc. Domagoj Tomas, poslijedoktorand, predstavnik asistenata

4. Nemanja Spasenovski, predstavnik studenata

s. doc. dr. sc. Ljerka Hajncl, predstavnica vanjskih dionika
6. Ivana Biljan, prof., predstavnica vanjskih dionika

Zapisnitar: doc. dr. sc. Ljubica Matek

Sjednicu je otvorila i vodila predsjednica Povjerenstva doc. dr. sc. Ljubica Matek.

Predsjednic a je pozdravila prisutne, obavijestila sve o ruzlozima promjene sastava Povjerenstva

za kvalitetu (bivse dlanice doc. dr. sc. A. Jakopec, doc. dr. sc. A. Lehocki SamardZic i doc. dr.

sc. Maja Krtali6, zamijenjeni su novim dlanovima: doc. dr. sc. Dragicom Dragun, Hrvojem

Potlimbrzoviiem te dr. sc. Domagojem Tomasom) te predloZila sljedeii

DNEVNI RED:

l. Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice POUK-a
2. Godi5nje izvje56e KnjiZniinog odbora
3. Doc. dr. sc. Ana Jakopec - predstavljanje rezultata istraZivanja o

pravednosti na studiju te stavovima i ponaSanju studenata i nastavnika
{. Razno.
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Takav je dnevni red u cijelosti prihvaien.

AD. 1.

Na zapisnik s 3. sjednice nije bilo primjedbi te je jednoglasno prihvacen.

AD.2.

Na GodiSnje izvjeSde KnjiZnidnog odbora dlanovi POUK-a nisu imali primjedbe ni dopune.
Izvje5ie je informativno i temeljito. Dr. sc. Vesna Radidevii, voditeljica KnjiZnice, izvijestila
je dlanove POUK-a o dinjenici da je KnjiZnici oduzeto zatvoreno spremi5te koje je do sada bilo
u prostoriji 28 te dodijeljeno Odsjeku za sociologiju. KnjiZnica ce gradu izzatvorenog spremiSta
morati preraspodijeliti u postojeie knjiZnidne prostore (zatraLenasu sredstva za kupnju novog
regala) s obzirom na to da se radi o traZenoj gradi koja ne moZe biti izmjestena daleko od
KnjiZnice. Dr. sc. Radidevii nagla5ava, medutim, kako to nije zadovoljavajuie rjesenje, jer se
time naru5avaju zahtijevani parametri kvalitete (visina polica, udaljenost polica, itd.) Sto bi
dugorodno moglo imati posljedice na procjenu i ocjenu kvalitete usluga KnjiZnice. premda je
pohvalno Sto se uspjelo doii do privremenog rje5enja ove situacije, ona ipak ukazuje na kronidni
problem nedostatka prostora koji se na Fakultetu vec prije odraZavao na nepovoljan raspored
sati (na Sto je Povjerenstvo ukazalo u nekoliko svojih preporuka upuienih Upravi), velik broj
nastavnika u kabinetima, a sada i na smanjenje kvalitete prostora KnjiZnice.

AD.3.

Doc. dr. sc' Ana Jakopec ukratko je predstavila rezultate istraZivanja o osjecaju pravednosti te
s tim povezanim stavovima i ponaSanjima studenata i nastavnika na Filozofskom fakultetu koje
je 2016. godine provedeno na Fakultetu. Rezultati pokazuju (izmedu ostalog) kako studenti
ulaLu malo energije i entuzijazmav studij, kako se smatraju preoptereienima (Sto ukazuje na
nesrazmjer dodjele ECTS bodova pojedinim kolegijima i stvarnog opteredenja koji taj kolegij
nosi) te kako nastavnici imaju relativno slabo povjerenje prema Fakultetu i neposredno
nadredenima. Bilo bi dobro na temelju dobivenih rezultatakorigirati anketni upitnik te nastaviti
s istraZivanjem ove problematike, ali to nije moguie dok svi anketirani dionici nisu obavijeSteni
o rezultatima istraZivanja. Prijedog doc. dr. sc. Ane Jakopec, koja je rezultate istraZivanja u
studenome 2016. predstavila Upravi, bio je da se integralno izvjeSce o rezultatima istraZivanja
nastavnicima udini dostupnima na Intranetu, a studentima putem plakata (koji su vei
pripremljeni), no Uprava nije dala povratnu informaciju vezano za informiranje dionika.
ilanovi Povjerenstva suglasni su oko toga da bi studente i nastavnike trebalo informirati o
rezultatima istraZivani a.

AD.4.
Predstavnik studenata Alen Zu5kic izrazio je studentsku zabrinutost ispitnom literaturom iz
kolegija Suvremena etika, koja daleko premaSuje zahtjeve koji se mogu uklopiti u optereienje
predvideno kolegijem koji nosi 2 ECTS boda. Studenti su se obratili izvodadu kolegija
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(asistentu) koji, medutim, ne mole napraviti nikakve izmjene bez odluke nositelja kolegija koji
je na bolovanju. Studentima je savjetovano da se, po5tujuii hijerarhiju postupanja, obrate

nositelju kolegija, a potom - u sludaju potrebe - voditelju Katedre, voditelju Odsjeka te potom

prodekanici za studijske programe.

Predstavnik studenata Alen ZuSki(, lelio je znati koja je politika Fakulteta vezana za vanjsku

suradnju. elanovi Povjerenstva su ga izvijestili da o vanjskoj suradnji odluduje Uprava fakulteta
na temelju podataka o optereienosti nastavnika, odnosno omjeru pokrivenosti nastave

nastavnicima poj edino g odsj eka.

Sjednicaje zavr5ena u 13,35 sati.

Predsj ednica Povj erenstv a za osiguravanj e

unapredivanj e kvalitete visokog obrazov anja
doc. dr. sc. Liubica Matek

Wa, M"t-
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